
   

PÖYTÄKIRJA 

Syyskokous 27.11.2024      

Kirkkonummenpääkirjasto Fyyrin kirjasto ja Teams 

Paikalla: Juulia Makiki, Teams:n kautta Hanna Haliseva, Outi Aromies, Tiia Jalonen, 

Aida Depner, Henna Sandvik, Ville Toivonen, Kirsi Ruotsalainen, Satu Sirviö. 

Kokoukseen liittyi mukaan klo 18:15 Elisa Svento ja 18.16 Emilia Niinikoski. Laura 

Moilanen liittyi kokoukseen klo 18.45. 

VALTAKIRJAT: Reetta Isomaa (Laura Moilanen), Katja Orajärvi-Kotikangas (Hanna 

Haliseva) 

Kokouksessa käsitellyt asiat 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Hanna Haliseva avasi kokouksen  klo.18.05. 

VALTAKIRJAT: Reetta Isomaa (Laura Moilanen), Katja 

Orajärvi-Kotikangas (Hanna Haliseva) 

2. Kokouksen puheenjohtajan ja kahden ääntenlaskijan valinta 

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin: Hanna Haliseva, sihteeriksi 

valittiin Juulia Makiki, kahdeksi pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Kirsi 

Ruotsalainen ja Outi Aro Mies. Kahdeksi ääntenlaskijaksi  valittiin Outi 

Aromies ja Ville Toivonen. Valinnat olivat yksimielisiä. 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin yksimielisesti kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4. Hyväksytään työjärjestys 

Hyväksyttiin työjärjestys käsiteltäväksi vapaamuotoisessa 

järjestyksessä. 

 



5. Valitaan hallituksen puheenjohtaja seuraavaksi vuodeksi 

Valittiin yksimielisesti hallituksen seuraavan vuoden 

puheenjohtajaksi Katja Orajärvi-Kotikangas.  

6.  Hallituksen muiden jäsenten valinta seuraavaksi vuodeksi 

Hallituksen jäseniksi valittiin enemmistön kannatuksella: Tiia Jalonen, 

Hanna Haliseva, Kirsi Ruotsalainen, Elisa Svento ja Juulia Makiki. 

Varajäseneksi Henna Sandvik. 

7. Kahden toiminnantarkastajan ja heidän varamiestensä valinta 

Valittiin toiminnantarkastajiksi Ville Toivonen ja Reetta Isomaa. 

Päätettiin jättää varamiesten valinta hallituksen 

järjestäytymiskokouksen valittavaksi. Hyväksyttiin yksimielisesti.  

8. Hallituksen seuraavan vuoden toimintasuunnitelman ja talousarvioehdotuksen    

hyväksyminen 

Käsiteltiin seuraavan vuoden toimintasuunnitelma ja 

talousarvioehdotus ja ne hyväksyttiin yksimielisesti. 
Liite 1 

9. Seuraavan vuoden jäsenmaksujen määräminen 

Seuraavan vuoden jäsenmaksuista päätettiin äänestämällä seuraavasti: 

Ei tammikuun alennusta, vaan jäsenmaksu lehdellä 30€ /vuosi/jäsen ja 

sähköisellä lehdellä 25 € /vuosi/jäsen. Asia hyväksyttiin enemmistön 

päätöksellä. 

10.  Hallituksen tai jäsenten esittämät, kokouskutsussa mainitut tai muut esille 

tulevat asiat 

10.1. Kilometrikorvauksen tarkistaminen:  
Kustannusten noustua, on ajankohtaista miettiä korvausasioita. Tällä hetkellä 

on käytössä Akaan vuosikokouksen 23.2.2022 määrittelemä kilometrikorvaus 

0,25€/km.  

 

 



Äänestysvaihtoehdot: 

a) Jatketaan 0,25€/km 

b) Syyskokouksen määrittämä summa 0,33 €/km 

c) Verottajan 2025 määrittämä 0,59€/km 

Enemmistön äänillä kilometrikorvauksesta päätettiin vaihtoehto b,  0,33 

€/km 

10.2. Päivärahan määrittäminen:  

Käytössä on verottajan määrittämä päiväraha. Yhdistys ei ole maksanut 

tuomareille vuosina 2023-2024 päivärahaa kuin muutaman kerran vuodessa, 

jotta yhdistyksen talous ei rasittuisi kohtuuttomasti samalla, kun säästimme 

rahaa Nordicia varten. Ihmiset ovat tehneet erittäin kiitettävästi talkootyönä 

päivärahaan oikeuttavat päivät. On huomattava, että yhdistys on maksanut 

lounaita ja jos maksetaan ateria, ei voi saada yhtä aikaa päivärahaa. 

Äänestysvaihtoehdot: 

a) Maksetaan jatkossa verottajan päivärahaa (2024-2025 osapäiväraha 

24€/kun matkoineen päivä 6-10h ja kokopäiväraha 51€/kun matkoineen 

päivä yli 10h) 

b) Syyskokouksen määrittämä päiväraha ja mahdollisesti osapäiväraha 

sekä päivän kesto 

Äänestyksessä päätettiin enemmistön äänillä vaihtoehto a, eli verottajan 

päivärahan mukainen korvaus. 

10.3. Ainaisjäsenyys: 

Ainaisjäsenyydestä on keskusteltu useassa vuosikokouksessa ja ei olla sen 

lakkauttamisen kannalla. Ensi vuonna lehden kulut ovat suuremmat kuin 

jäsenmaksutuotot ja ainaisjäsenien lehtikulut ovat merkittävässä roolissa 

lehtikulujen pienentämisessä, koska ne maksavat useamman euron jokaista 

jäsentä kohden, eikä yhdistyksen kannata nostaa jäsenmaksuja. Siksi on 

paineita lakkauttaa tai muuttaa ainaisjäsenyys nykymuodossa tulevilta 

ainaisjäseniltä ja muutokset eivät koske vanhoja ainaisjäseniä.  

Äänestysvaihtoehdot: 

a) Ainaisjäsenyys rajataan kestäväksi 10 vuotta. Sinä aikana 

jäsenmaksukulut nousevat ja ainaisjäsen  silti voittaa kuluissa. 



b) Vuoden 2025 alusta ainaisjäseniä ei enää hyväksytä. Maksuvaihtoehto 

poistetaan sivuilta. 

c) Muu, kokouksen määrittämä vaihtoehto 

Äänestysvaihtoehdoiksi päätyivät: 

a) Ainaisjäsenyys rajataan kestäväksi 10 vuotta. Sinä aikana jäsenmaksukulut 

nousevat ja ainaisjäsen silti voittaa kuluissa. 

b) Vuoden 2025 alusta ainaisjäseniä ei enää hyväksytä. Maksuvaihtoehto 

poistetaan sivuilta. 

c) Muu, kokouksen määrittämä vaihtoehto, jossa hallitus päättää 

ainaisjäsenyyden hyväksymisestä 

Kohta c) ja valtuutettiin enemmistön äänin hallitus päättämään asiasta. 

10.4. Jäsenmaksuihin ehdoin tarjous ensi vuodelle:  

Lehtikuluissa säästäisi todella huimasti jos ihmiset ostaisivat jäsenyyden 

pdf-lehdellä. Ehdotetaan tarjousta, että vuoden 2025 jäsenyys pdf-lehdellä olisi 

25€,  ja paperilehden kanssa jäsenyys maksaa vuosikokouksen määrittämän 30€, 

paitsi tammikuussa liittyville jäsenmaksu on 28€. 

Seuraavan vuoden jäsenmaksuista päätettiin äänestämällä jo kohdassa 9. 

seuraavasti: Ei tammikuun alennusta, vaan jäsenmaksu lehdellä 30 

euroa/vuosi/jäsen ja sähköisellä lehdellä 25 euroa /vuosi/jäsen. Koska 

tammikuun alennus poistettiin, ei tätä kohtaa ollut tarpeen käsitellä. 

10.5. Juhlan ja Galan lemmikkiluokkien palkinnot: 

Ehdotetaan, että Juhlassa ja Galassa palkittaisiin lemmikkiluokissa myös 

junioriluokkien voittajat ja ne saisivat myös tittelit JPetJr Vuosi sekä GGPetJr 

Vuosi 

a) Hyväksytään 

b) Ei hyväksytä 

c) Syyskokouksen ehdottama muu ratkaisu 

Hyväksyttiin enemmistön päätöksellä a) näyttelysääntömuutoksen kautta, joka 

selvitetään vuoden 2025 aikana. 

10.6. Muut esille tulevat asiat 



Lemmikkirekisterin perustaminen. Ehdotetaan kaikkien marsujen 

rekisteröimistä. Päädyttiin siihen, että tuleva hallitus selvittää nykyisen rekisterin 

kapasiteettia, sekä kustannuskysymyksiä asiaan liittyen vuoden 2025 aikana. 

10.7.  Toimihenkilöiden valinta vuodelle 2025.  

Palkintovastaava: Reetta Isomaa 

Rahastonhoitajana: Kirsi Ruotsalainen 

Lehden päätoimittaja: Laura Moilanen 

Jäsenistö valtuuttaa hallituksen päättämään muista toimihenkilöistä vuodelle 

2025. 

11. Kokouksen päätös 

Kokous päätettiin klo.20.15 
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Toimintasuunnitelma:   

Hallituksen seuraavan vuoden toimintasuunnitelma   

Suomen Marsuyhdistys ry:n toimintasuunnitelma 1.1.2025 -31.12.2025   

  

Yhdistyksen tarkoituksena on saattaa yhteen marsuharrastajia, edistää marsujen 
kasvatusta ja kehittää marsuharrastajien tietoja ja taitoja puhdasrotuisten eläinten 
kasvattamiseen, sekä luoda yhteyksiä muiden maiden vastaaviin yhdistyksiin ja 
kasvattajiin.   

Suomen Marsuyhdistys Ry   

- Järjestää sääntömääräiset kevät- ja syyskokouksen, sekä tarvittaessa muita 
ylimääräisiä jäsenkokouksia   

- Yhdistyksen hallitus kokoontuu säännöllisesti.   

- Järjestää erilaisia koulutuksia mm. ulkomuoto- ja lemmikkituomarikoulutusta sekä 
eläintarkastuskoulutusta   

- Järjestää ulkomuoto- ja lemmikkinäyttelyitä, mahdollisesti myös virtuaalinäyttelyitä 
sekä näyttelyiden yhteydessä muuta oheistapahtumaa.   

- Rekisteröi puhdasrotuisia marsuja   

 - Julkaisee Marsu Magazine - lehteä  

 - Ylläpitää kotisivuja www.marsuyhdistys.net   

- Ylläpitää sosiaalisen median instagram-, TikTok -, ja Facebook-tiliä ja mahdollisesti 
jatkossa myös muita kanavia   

- Järjestää marsuinfoja   

- Järjestää jäseniltoja livenä sekä teams- yhteyden tai vastaavan kautta täten 
mahdollistaen näin useampien jäsenten osallistumisen  

 - Osallistuu mahdollisuuksien mukaan eläinalan tapahtumiin- ja messuille   

- Tukee taloudellisesti marsujen ruumiinavauksia  

 - Osallistuu pohjoismaiseen yhteistyöhön ja Nordic-toimikunnan toimintaan  

-Käydään liittymisneuvotteluja Entente Europèenne d’Aviculture et de Cuniculture 
kanssa  

 - Tekee yhteistyötä eri viranomaisten kanssa sekä eri kani- ja jyrsijäyhdistysten ja 
eläinyhdistysten kanssa   



Talousarvio Suomen Marsuyhdistys ry talousarvio vuodelle 2025   

  

Tulot:   

Jäsenmaksutuotot: 2200  

Rekisteröintituotot: 550   

Näyttelyilmotuotot: 3300  

Muut tulot: 1100  

Lehden tulot: 260  

yht. 7510  

  

Menot: Tuomarikulut: 2000  

Muut näyttelykulut: 700   

Vuokrat: 500   

Palkintokulut: 600   

Lehtikulut: 2310  

Pankin kulut:300   

Muut toiminnan kulut (mm. nettisivut, marsurekisteri): 700   

Kirjanpito: 500   

Yht. 7510  

 

___________________________________________________________ 

Liite 2 (Valtakirjat 2kpl) 

 

Valtakirja (Hanna Haliseva)  

  

Hanna Haliseva saa käyttää ääntäni parhaaksi katsomallaan tavalla Suomen 
Marsuyhdistyksen syyskokouksessa 27.11.2024  

  

Yt.Katja Orajärvi-Kotikangas (090879)  



 

 


